
PRZEWODNICZĄCY 
RADY POWIATU 
w Wysokiem Mazowieckiem  

BR.0002.3.2011. 

Protokół Nr V/11
z obrad V Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji

w dniu 20 czerwca 2011 roku
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem

pod przewodnictwem Doroty Łapiak przewodniczącego rady
protokołowała Joanna Brulińska pracownik starostwa. 

W posiedzeniu udział  wzięli  radni  powiatu wysokomazowieckiego oraz zaproszeni  goście
(listy obecności w załączeniu). 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał i działalności zarządu pomiędzy sesjami. 
5. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarno- weterynaryjnego na obszarze  powiatu.
6. Sprawozdanie z działalności Warsztatów Terapii  Zajęciowej działających na terenie

powiatu wysokomazowieckiego: 
a) Warsztaty Terapii Zajęciowej w Kozarzach,
b) Warsztaty Terapii Zajęciowej w Starych Raciborach.   

7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wysokiem
Mazowieckiem  w 2010 roku.

8. Sprawozdanie  z  działalności  kulturalnej  i  sportowej  na  terenie  powiatu
wysokomazowieckiego w 2010 roku.

9. Informacja o działalności spółek wodnych na terenie powiatu.   
10. Sprawozdanie z wykonania zadań i gospodarowania:

a) Powiatowym Funduszem Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym, 
b) Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

11. Rozpatrzenie  sprawozdania  finansowego  i  sprawozdania  Zarządu  Powiatu  
z wykonania budżetu powiatu za 2010 rok: 

- przedstawienie sprawozdania finansowego za rok 2010, 
- przedstawienie sprawozdania Zarządu Powiatu z wykonania budżetu powiatu za 2010
rok, 
- opinia Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu powiatu za 2010 rok i wniosek o
udzielenie absolutorium z tego tytułu, 
-  przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  wniosku  Komisji
rewizyjnej, 
- dyskusja, 
- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez zarząd
sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2010 rok, 
- podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 rok,
- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu za
2010 rok.

12. Rozpatrzenie projektów uchwał i przyjęcie uchwał w sprawie: 
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a) zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  Szpitala  Ogólnego  w  Wysokiem
Mazowieckiem za rok 2010,

b) zatwierdzenia podziału zysku Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem za
rok 2010,

c) określenia  zasad  zbywania,  oddania  w  dzierżawę,  najem,  użytkowanie  lub
użyczenie aktywów trwałych oraz dokonywania zakupu lub przyjęcia darowizny
aparatury  i  sprzętu  medycznego  przez  Szpital  Ogólny  w  Wysokiem
Mazowieckiem,

d) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań na które przeznacza się środki
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2011 rok,

e) wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających o napędzie motorowym
na terenie powiatu wysokomazowieckiego,

f) zmian w budżecie powiatu na 2011 rok,
g) rozpatrzenie skargi na dyrektora Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem.

13. Stanowisko  rady  powiatu  wysokomazowieckiego  w  sprawie  uznania  rolnictwa  za
priorytet polskiej prezydencji w Unii Europejskiej i wyrównywania dopłat rolniczych
dla Polski. 

14. Interpelacje i zapytania radnych.
15. Sprawy różne. 
16. Zamknięcie obrad.

Ad.1). 
Przewodniczący rady Dorota Łapiak o godz. 1016 otworzyła obrady V Sesji Rady Powiatu
Wysokomazowieckiego  IV kadencji  w  dniu  20  czerwca  2011  roku.  Powitała  przybyłych
radnych  rady  powiatu  wysokomazowieckiego  oraz  zaproszonych  gości  (  listy  obecności  
w załączeniu). Następnie poinformowała, iż na podstawie listy obecności w sesji uczestniczy
14  radnych  co  stanowi  qworum  przy  którym  rada  może  obradować  i  podejmować
prawomocne  uchwały  (nieobecny  na  sesji:  radny  Stefan  Brzozowski,  radny  Stanisław
Grabowski, radny Leszek Gruchała, radny Marek Skarżyński i radny Waldemar Kikolski) -
tym samym stwierdziła prawomocność obrad.

Ad.2).    
Przewodnicząca rady poinformowała, iż kolejny punkt to przyjęcie porządku obrad IV sesji
rady  powiatu.  Zapytała  czy  są  uwagi  lub  propozycje  zmian  do  przedłożonego  porządku.
Uwag i zmian nie zgłoszono. Zaproponowała głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad sesji
opowiedziało się 14 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0. Porządek V Sesji Rady
Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji został przyjęty jednogłośnie. 
( o gadzinie 1018 na obrady sesji przybył radny Waldemar Kikolski). 

Ad.3). 
Przewodnicząca rady poinformowała,  iż kolejny punkt to  przyjęcie protokołu z IV Sesji
Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji. Poinformowała, iż protokół z poprzedniej
sesji był i jest możliwy do wglądu w biurze rady na 7 dni przed sesją i w tym czasie nie
wpłynęły uwagi co do treści protokołu. Zawnioskowała o przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady
Powiatu bez odczytywania.  Następnie zapytała czy są inne wnioski? Innych wniosków nie
zgłoszono.  Zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem  protokołu  opowiedziało  się  15
radnych,  przeciw-0,  wstrzymało  się  od  głosu  0.  Protokół  z  IV  Sesji  Rady  Powiatu
Wysokomazowieckiego IV kadencji został przyjęty jednogłośnie. 
( o godzinie 1025 na obrady sesji przybył radny Stanisław Grabowski). 

Ad.4). 
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Starosta przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał rady powiatu i działalności zarządu
pomiędzy  sesjami  (materiał  w  załączeniu).  Ponadto:  zarząd  powiatu  podjął  inicjatywę
budowy ronda w Wysokiem Mazowieckiem przy gimnazjum; otrzymaliśmy z Ministerstwa
Sportu oficjalne potwierdzenie na temat uzyskania dofinansowania budowy Orlika przy ZSZ
w  Wysokiem  Mazowieckiem;  wszystkie  stałe  komisje  rady  zapoznały  się  z  sytuacją  w
szpitalu  ogólnym i  zarząd  powiatu  rozpocznie  procedurę  przeprowadzenia  audytu;  zarząd
powiatu  wyraził  zgodę  na  przystąpienie  powiatu  wysokomazowieckiego  do  pozwu
zbiorowego o uznanie Skarbu Państwa winnym roszczeń wynikających ze zwrotu za kartę
pojazdu.  
Przewodnicząca rady zapytała  czy są  pytania do  Starosty  w związku z przedstawionym
sprawozdaniem? Pytań nie zgłoszono. 

Ad.5). 
Sławomir  Wołejko  Powiatowy  Lekarz  Weterynarii  w  Wysokiem  Mazowieckiem
przedstawił  informację  o  stanie  bezpieczeństwa  sanitarno-  weterynaryjnego  na  obszarze
powiatu (materiał w załączeniu Druk Nr 34).  
Przewodnicząca rady zapytała czy są pytania w związku z przedstawioną informacją? Pytań
nie zgłoszono. 

Ad.6). 
Maria  Janiak  kierownik  WTZ w  Kozarzach przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności
Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kozarzach w 2010 roku ( materiał w załączeniu Druk Nr
38). 
Magdalena  Dworakowska  –  Łukasiuk  dyrektor  WTZ  w  Starych  Raciborach
przedstawiła sprawozdanie z działalności WTZ w 2010 roku ( materiał w załączeniu Druk Nr
39). 
Przewodnicząca  rady zapytała  czy  są  pytania  w  związku  z  przedstawionymi
sprawozdaniami? Pytań nie zgłoszono. 

Ad.7). 
Teresa  Tabędzka  kierownik  PCPR  w  Wysokiem  Mazowieckiem przedstawiła
sprawozdanie  z  działalności  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Wysokiem
Mazowieckiem w 2010 roku (materiał w załączeniu Druk Nr 37). 
Przewodnicząca rady zapytała czy są pytania w związku z przedstawionym sprawozdaniem?
Pytań nie zgłoszono. 

Ad.8). 
Czesław  Buczyński  kierownik  Wydziału  Organizacyjnego przedstawił  sprawozdanie  
z działalności kulturalnej i sportowej na terenie powiatu wysokomazowieckiego w roku 2010
(materiał w załączeniu Druk Nr 36).  
Przewodnicząca rady zapytała czy są pytania w związku z przedstawionym sprawozdaniem?
Pytań nie zgłoszono. 

Ad.9). 
Władysław  Biały  kierownik  wydziału  RA przedstawił  informację  o  działalności  spółek
wodnych na terenie powiatu (materiał w załączeniu Druk Nr 35). 
Przewodnicząca rady zapytała czy są pytania w związku z przedstawioną informacją? Pytań
nie zgłoszono. 

Ad.10). 
Franciszek  Wyszyński  kierownik  wydziału  GN przedstawił  sprawozdanie  z  wykonania
zadań  i  gospodarowania  Powiatowym  Funduszem  Gospodarki  Zasobem  Geodezyjnym  i
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Kartograficznym.  Poinformował,  iż  plan  przychodów  funduszu  został  uchwalony  w
wysokości 400.00 zł, zaś plan wydatków w wysokości 472.894 zł. Wykonanie przychodów
wyniosło 415.035,33 zł, w tym: wpływy z usług- 414.933,73zł, odsetki od nieterminowych
wpłat z tytułu opłat- 75,20zł, wpływy z różnych dochodów- 26,40 zł. Wydatki w wysokości
417.599,71 zł zostały poniesione na: po 10% odpisu od przychodów powiatowego funduszu
odprowadzane na fundusz  wojewódzki  i  centralny-  82.692,31 zł,  dofinansowanie bieżącej
działalności  PODGiK-  279.637,18  zł,  wynagrodzenia  bezosobowe-  3.000  zł,  zakup
materiałów i wyposażenia- 13.176,00 zł, przegląd i naprawa kopiarki- 13.234,56 zł, szkolenia
pracowników- 4.130 zł,  zakup akcesoriów komputerowych,  w tym programów i  licencji-
9.717,30 zł, zakupy inwestycyjny- ploter ipf 755- 12.012,35 zł. Stan środków na koniec roku
2010 wyniósł- 78.777,98 zł. 
( o godzinie 1119 na obrady sesji przybył radny Stefan Brzozowski). 
Przewodnicząca rady zapytała czy są pytania w związku z przedstawionym sprawozdaniem?
Pytań nie zgłoszono. 
Teresa  Tabędzka  kierownik  PCPR  w  Wysokiem  Mazowieckiem przedstawiła
sprawozdanie  z  wykonania  zadań  i  gospodarowania  środkami  państwowego  Funduszu
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2010 roku (materiał w załączeniu).      
Przewodnicząca rady zapytała czy są pytania w związku z przedstawionym sprawozdaniem?
Pytań nie zgłoszono. 
O godzinie 1123 została ogłoszona 15 minutowa przerwa w obradach sesji. 
O godzinie 1145 wznowiono obrady sesji. 
( o godzinie 1145 na obrady sesji przybył radny Marek Skarżyński). 

Ad.11). 
Przewodnicząca rady poinformowała, iż kolejny punkt dotyczy rozpatrzenia sprawozdania
finansowego i  sprawozdania Zarządu Powiatu z wykonania budżetu powiatu za 2010 rok.
O zabranie głosu poprosiła Starostę Bogdana Zielińskiego. 
Starosta przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu wysokomazowieckiego za
2010 rok (materiał w załączeniu). 
Stanisław  Kuźmiński  przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej odczytał  opinie  Komisji
rewizyjnej o wykonaniu budżetu powiatu za 2010 rok oraz wniosek Komisji Rewizyjnej o
udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu powiatu za 2010 rok
(materiał w załączeniu).   
Przewodnicząca rady odczytała uchwałę Nr IV.0032-2/11 składu orzekającego Regionalnej
Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 4 marca 2011 roku w sprawie wyrażenia opinii o
przedłożony  przez  Zarząd  Powiatu  Wysokomazowieckiego  sprawozdaniu  z  wykonania
budżetu za 2010 rok oraz uchwałę Nr IV.00322-1/11 składu orzekającego Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 29 marca 2011 roku w sprawie wyrażenia opinii o
przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu Wysokomazowieckiego wniosku o
udzielenie  absolutorium Zarządowi  Powiatu (uchwały w załączeniu).  Następnie otworzyła
dyskusję nad sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2009 rok. 
Radny  Stefan  Brzozowski  przypomniał,  iż  w  pierwszej  kadencji  rady  powiatu  ustalona
została zasada budowy dróg powiatowych wspólnie z gminami 50% na 50%. Cel był taki,
żeby wszystkie  gminy miały możliwość realizacji  inwestycji  drogowych.  Stwierdził,  iż w
miarę dobrze funkcjonowało to w I kadencji, natomiast w następnych kadencjach zaczęły się
odstępstwa od przyjętej zasady. Większość gmin realizowało inwestycje drogowe według tego
systemu ale  niestety nastąpiły pewne inwestycje finansowane ze środków powiatowych w
wybranych  gminach.  Nie  jest  to  dobra  procedura  zdaniem  radnego  bo  skoro  zawieramy
porozumienie z gminami to powinno być ono przestrzegane w 100%. Dodał, iż będzie składał
formalny wniosek o  odstąpienie  od tej  zasady,  ponieważ utraciła  ona  rację  bytu.  Sprawa
następna  która  się  z  tym  wiąże  to  realizacja  inwestycji  drogowych  ze  środków  rezerwy
budżetowej. Dodał, iż rezerwę budżetową na jakiekolwiek zadania powiatowe uchwala rada
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powiatu -  stwierdził,  iż nie przypomina sobie,  żeby rada powiatu to  robiła.  W przypadku
budżetu z 2010 roku mamy zrealizowane dwie inwestycje drogowe z rezerwy budżetowej i
jak to się ma do zasady 50% do 50%? Uważa, że nie można tak robić, że wybrane gminy
mają znacznie lepiej a gorzej postrzegane mają gorzej- tak nie może być i dlatego jest bardzo
krytyczny pod tym względem. 
Starosta odpowiedział,  iż  nie  było  wniosku  z  żadnej  gminy  który  byłby  negatywnie
rozpatrzony. Zawsze staramy się te 50% znaleźć nawet w sytuacjach ekstremalnie trudnych.
W roku ubiegłym nie było żadnego faworyzowania gmin- jeżeli jakaś gmina miała środki
finansowe to taka inwestycja była zrealizowana, jeżeli nie miała pieniędzy to realizacji nie
było. Uważa, iż zasada, która była do tej pory prowadzona jest słuszna i zasadna i dzięki temu
udaje  się  wiele  rzeczy zrobić.  Zaapelował  do  radnych aby jednak funkcjonująca  formuła
pozostała.  Jeżeli  chodzi  o  rezerwę  subwencji  ogólnej  to  każde  zadanie  musi  być
zaakceptowane przez radę powiatu, ponieważ jednym z elementów wniosku do rezerwy z
subwencji ogólnej jest uchwała budżetowa przyjęta przez radę.  Wobec czego zarząd tylko
proponuje pewne zmiany a przyjmuje to  rada  powiatu w formie uchwały przyjmuje jakie
zadanie ma być z tego tytułu zrealizowane. Tak się składa, że ostatnie zadania są realizowane
tylko i wyłącznie na mosty, a niestety nie na każdej gminie znajduje się most nadający się do
takiej  realizacji.  W roku 2010 została  zrealizowana inwestycja  na terenie  gminy Kobylin
Borzymy,  w  roku  bieżącym  na  terenie  gminy  Kulesze  Kościelne,  natomiast  na  2012
planujemy  inwestycję  na  terenie  gminy  Sokoły.  Inwestycje  te  odbywają  się  również  na
zasadzie partycypacji czyli 50% środki z rezerwy ogólnej, 25% środki gminy i 25% środki
powiatu. Dodał, iż  nie ma tutaj żadnych uchybień ze strony zarządu w stosunku do rezerwy
bo zawsze jest to przedstawiane na radzie powiatu. 
Radny Stefan Brzozowski stwierdził, iż teoretycznie ze starostą zgadza się w 100% bo takie
cele  przyświecały  nam  przy  ustalaniu  takiej  formuły  realizacji.  Ponadto  stwierdził,  iż  
z  przedstawionych  materiałów  doskonale  wynika,  iż   pomimo  przyjętej  zasady-  ile
kilometrów w jakiej gminie dróg powstało. 
Przewodnicząca  rady zapytała  czy  są  inne  pytania  lub  wnioski  do  przedstawionego
sprawozdania. Pytań i wniosków nie zgłoszono, wobec czego dokonała zamknięcia dyskusji.
Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za
2010 rok i zaproponowała głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 16 radnych,
przeciw-0, wstrzymał się od głosu 1 radny (radny Stefan Brzozowski). 
Uchwała Nr V/32/2011 została przez radę powiatu przyjęta większością głosów. 

Następnie doczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania
budżetu za 2010 rok i zaproponowała głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się
17 radnych, przeciw-1, wstrzymało się od głosu 0. 
Uchwała Nr V/33/2011 została przez radę powiatu przyjęta większością głosów.  
Przewodnicząca rady podziękowała staroście, wicestaroście, zarządowi powiatu za pracę, za
świetnie  wykonany budżet  roku 2010.  Uważa,  że  wynikiem tak wysokim i  bogatym pod
względem inwestycyjnym, a jednocześnie zerowym wynikiem w kwestii zadłużenia niewiele
samorządów może się pochwalić.     

Ad. 12). 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  to  rozpatrzenie
projektów uchwał i przyjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  Szpitala  Ogólnego  w  Wysokiem
Mazowieckiem za rok 2010

Stanisław Bielski dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem poinformował,
iż  sprawozdanie  Szpitala  ogólnego  w  Wysokiem  Mazowieckiem  za  rok  obrotowy  2010
zawiera  wprowadzenie  do  sprawozdania  finansowego,  informację  dodatkową,  bilans,
rachunek zysków i  strat,  zestawienie w kapitale  własnym, raport  z  badania  sprawozdania
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finansowego  oraz  opinię  niezależnego  biegłego  rewidenta  o  zbadanym  sprawozdaniu
finansowym za rok 2010 (materiał w załączeniu)
Przewodnicząca rady zapytała czy są pytania w związku z przedstawionym sprawozdaniem.
Pytań nie zgłoszono. Odczytała projekt uchwały i zaproponowała głosowanie. Za przyjęciem
uchwały opowiedziało się 16 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 2 radnych. 
Uchwała Nr V/34/2011 została przez radę powiatu podjęta większością głosów. 

b) zatwierdzenia podziału zysku Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem za rok
2010

Stanisław Bielski dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem poinformował,
iż  wypracowany  zysk  bilansowy  szpitala  w  wysokości  601.695,03  zł  przekazać  na
zwiększenie funduszu zakładu. 
Przewodnicząca rady zapytała czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono. Odczytała projekt uchwały i zaproponowała glosowanie. Za przyjęciem uchwały
opowiedziało się 18 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0. 
Uchwała Nr V/35/2011 została przez radę powiatu podjęta jednogłośnie.  

c) określenia zasad zbywania, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie lub użyczenie
aktywów trwałych  oraz  dokonywania  zakupu  lub  przyjęcia  darowizny  aparatury  i
sprzętu medycznego przez Szpital Ogólny w Wysokiem Mazowieckiem

Przewodnicząca rady poinformowała, iż art.53 ust.2 ustawy z dnia 30 sierpnia 1991 r. o
zakładach  opieki  zdrowotnej  stanowi,  że  zbycie  aktywów  trwałych  samodzielnego
publicznego zakładu opieki zdrowotnej, oddanie go w dzierżawę, najem, użytkowanie lub
użyczenie może nastąpić wyłącznie na zasadach określonych przez podmiot, który utworzył
zakład.  Art.  42 w/w ustawy mówi,  że publiczny zakład  opieki zdrowotnej może dokonać
zakupu lub przyjąć darowiznę aparatury i sprzętu medycznego wyłącznie o przeznaczeniu i
standardzie określonym przez podmiot, który zakład utworzył oraz na zasadach określonych
przez ten podmiot. Uchwała Nr XXIII/167/2001 Rady Powiatu Wysokomazowieckiego z dnia
31 maja 2001 roku nieprecyzyjnie określała  powyższe zasady,  dlatego też zasadnym było
podjęcie nowej uchwały. Dodała, iż projekt uchwały był przedmiotem obrad na posiedzeniu
Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych. Następnie zapytała czy są pytania lub uwagi
do  przedłożonego  projektu  uchwały.  Pytań  nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i
zaproponowała głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych, przeciw-0,
wstrzymało się od głosu 0 radnych. 
Uchwała Nr V/36/2011 została przez radę powiatu podjęta jednogłośnie. 
          

d) zmieniająca  uchwałę  u  wprawie  określenia  zasad  na  które  przeznacza  się  środki
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2011 rok

Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  przedstawiona  zmiana  w  projekcie  uchwały
związana jest ze zmianą planu finansowego PFRON dokonaną za zgodą Ministra Finansów i
po uzyskaniu opinii sejmowej komisji do spraw budżetu w zakresie środków przeznaczonych
na  realizację  zadań  samorządów  powiatowych  w  2011  roku,  co  skutkuje  zwiększeniem
środków przypadających według algorytmu na 2011 rok o kwotę 102620 zł zgodnie z pismem
Prezesa zarządu PFRON z 17 maja 2011 roku. Następnie zapytała czy są pytania lub uwagi do
przedstawionego projektu uchwały? Pytań i uwag nie zgłoszono. Odczytała projekt uchwały i
zaproponowała głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych, przeciw-0,
wstrzymało się od głosu 0 radnych. 
Uchwała Nr V/37/2011 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie. 

e) wprowadzenia  zakazu  używania  jednostek  pływających  o  napędzie  motorowym  na
terenie powiatu wysokomazowieckiego
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Przewodnicząca rady poinformowała,  iż  co  roku Okręg Mazowiecki  Polskiego  Związku
Wędkarskiego  w  warszawie,  Kolo  nr  87  w  Ciechanowcu  oraz  Społeczna  Straż  Rybacka
Powiatu  Wysokomazowieckiego  zwróciły  się  do  rady  powiatu  o  wprowadzenie  zakazu
używania  jednostek  pływających  o  napędzie  motorowym  na  terenie  powiatu
wysokomazowieckiego.  W  latach  2006-  2010  rada  powiatu  wielokrotnie  podejmowała
uchwały  zakazujące  używania  sprzętu  motorowego  na  terenie  powiatu  w  miejscach
publicznych.  W  2006  roku  postępowanie  poprzedzone  zostało  szeregiem  konsultacji  z
instytucjami  odpowiedzialnymi  za  bezpieczeństwo  i  porządek  publiczny.  Konsultacje
jednoznacznie  potwierdziły  zasadność  wprowadzenia  przedmiotowego „zakazu” zwracając
uwagę na podniesienie bezpieczeństwa w obszarze terenów rekreacyjnych. W ciągu ubiegłych
lat  do  starostwa  nie  dotarły  sygnały  wskazujące  na  istnienie  negatywnych  skutków
oddziaływania takiego zakazu. Dodała, iż projekt w/w uchwały był omawiany na posiedzeniu
Komisji Rolnictwa w związku powyższym zapytała czy są uwagi lub pytania do omawianego
projektu  uchwały?   Pytań  nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała
głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, przeciw-1 (radny Stefan
Brzozowski),  wstrzymało się  od głosu 2 radnych (radna Elżbieta Trzeszczkowska i  radny
Dariusz Sikorski).
Uchwała Nr V/38/2011 została przez radę powiatu przyjęta większością głosów. 

f) zmian w budżecie powiatu na 2011 rok
Starosta poinformował, iż w przedłożonym projekcie uchwały zmiany w budżecie powiatu
dotyczą: działu 600 transport i łączność- polegające na zwiększeniu dochodów i wydatków o
kwotę  168 120  zł  w  związku  ze  zwiększeniem  dochodów  budżetowych  oraz  wydatków
bieżących i inwestycyjnych w ZDP w Wysokiem Mazowieckiem. Również zwiększają się
dochody inwestycyjne o 2 000 000 zł w związku z otrzymaniem pomocy finansowej z jst oraz
zwiększamy  wydatki  inwestycyjne  o  kwotę  3 000 000  zł,  które  zostaną  przeznaczone  na
budowę ronda w Wysokiem Mazowieckiem  
działu 801- oświata i wychowanie- polegające na zwiększeniu dochodów i wydatków o kwotę
14160 zł w związku z dofinansowaniem przez WFOŚiGW w Białymstoku przedsięwzięcia
pod nazwą „EKO- Szkoła” realizowanego przez ZSOiP w Czyżewie; zwiększenie wydatków
o kwotę 50.000 zł w związku z dofinansowaniem wydatków na ogrodzenie szkoły ZSOiZ w
Ciechanowcu; zmniejszeniu dochodów o kwotę 4434543 zł i wydatków o kwotę 6335062 zł
w  związku  z  nieotrzymaniem  dofinansowania  do  zadania  inwestycyjnego  „eksploracja
walorów przyrodniczych”; zmniejszeniu wydatków o kwotę 180500 zł na wynagrodzenia w
oświacie;
działu  852-  pomoc społeczna-  polegające na zwiększeniu dochodów i  wydatków o kwotę
100029 zł w związku ze zwiększeniem dochodów własnych przez DPS w Kozarzach; 
działu  853-  pozostałe  zadania  w  zakresie  polityki  społecznej-  polegające  na  zwiększeniu
dochodów i  wydatków o  kwotę  15 011  zł  w  związku  z  realizacją  projektu  w  ZSOiZ  w
Ciechanowcu oraz PUP w Wysokiem Mazowieckiem;
- zmiana załącznika zadań inwestycyjnych dotyczy zwiększenia wydatków na modernizację
dróg powiatowych, zmniejszenie wydatków na eksplorację walorów przyrodniczych NPN,
zwiększenia  wydatków  na  budowę  ogrodzenia  szkoły  ZSOiZ  w  Ciechanowcu,  zmiany
finansowania  budowy  boiska  sportowego  „Moje  boisko-  ORLIK  2012”  przy  ZSZ  w
Wysokiem Mazowieckiem. 
Przewodnicząca rady zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
Radny Stefan Brzozowski zapytał,  jak  jest  to  robione,  że  na  opracowanie dokumentacji
technicznej powiat wydaje tak duże kwoty?
Przewodnicząca rady zapytała  o jakie konkretnie dokumentacje radny Brzozowski pyta?
Radny Stefan Brzozowski odpowiedział, iż w załączniku zadania inwestycyjne w 2011 roku
jest punkt 4 – opracowanie dokumentacji na remont budynków Starostwa Powiatowego na
kwotę 208 500 zł.  
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Starosta odpowiedział,  iż  jeżeli  chodzi  o  dokumentację  na  budynki  starostwa  to
przedstawiona kwota była już przyjęta przez radę przy uchwalaniu budżetu na 2011 rok i nic
tutaj się nie zmienia. Przypominał, iż chodzi tu o budynki, które zostaną przekazane starostwu
od burmistrza miasta. Na opracowanie tej dokumentacji zostanie ogłoszony przetarg, który
pokaże  jaki  rzeczywiście  będzie  koszt  ostateczny.  Natomiast  zakres  prac  przewiduje
termomodernizację budynku oraz roboty wewnętrzne. Jeżeli chodzi o budynek starostwa to
chcemy wykonać nowy dach, poddasze użytkowe, windę w budynku starostwa oraz wykonać
połączenie sali konferencyjnej z budynkiem starostwa wraz z zapleczem sanitarnym. 
Przewodnicząca rady zapytała czy są inne pytania w związku z przedstawionym projektem
uchwały? Pytań nie zgłoszono. Odczytała projekt uchwały i zaproponowała głosowanie. Za
przyjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych, przeciw-0, wstrzymał się od głosu 1 radny
(Stefan Brzozowski).      
Uchwała Nr V/39/2011 została przez rade powiatu przyjęta większością głosów.   

g) skargi na dyrektora Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem
Przewodnicząca rady poinformowała, iż wpłynęła skarga do rady powiatu, która zgodnie  
z  obowiązującą  procedurą  została  przekazana  do  rozpatrzenia  przez  Komisję  Rewizyjną.
Dodała,  iż  Komisja  Rewizyjna  brała  pod  uwagę  całokształt  działalności  szpitala,  a  w
szczególności uwarunkowania prawne związane z obsadą stanowisk lekarskich na Oddziale
Chirurgii  Ogólnej.  Zdaniem  Komisji  działania  Dyrektora  w  tym  zakresie  miały  na  celu
zabezpieczenie  interesu  pacjentów.  Nie  ulega  jednakże  wątpliwości,  że  kroki  prawne
Dyrektora  związane  z  wypowiedzeniem  umowy  o  pracę  Markowi  Dudziukowi,  zostały
uznane  przez  Sąd  Rejonowy  w  Zambrowie  i  Sąd  Okręgowy  w  Łomży  za  niezgodne  z
prawem.  Z  wyjaśnień  Dyrektora  wynika,  że  podejmowane  były  próby  polubownego
załatwienia sprawy, ale zakończyły się one niepowodzeniem. Wyrok Sądu Okręgowego w
Łomży  został  przez  Dyrektora  wykonany  i  Marek  Dudziuk  powrócił  do  pracy.  Co  do
zasadności dyscyplinarnego wypowiedzenia umowy o pracę zdaniem Komisji  nie jest  ona
właściwa do badania zasadności wypowiedzenia, gdyż jest ono przedmiotem postępowania
sądowego. Sąd jest władny do wydania rozstrzygnięcia w tejże sprawie. Komisja Rewizyjna
uznaje,  że  skarga  jest  niezasadna.  Następnie  zapytała,  czy  są  pytania  do  przedstawionej
skargi?  Pytań  nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały i  zaproponowała  głosowanie.  Za
przyjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, przeciw-1 (radny Stanisław Grabowski),
wstrzymało  się  od  głosu  2  radnych  (  radny  Stefan  Brzozowski  i  radna  Elżbieta
Trzeszczkowska). 
Uchwała Nr V/40/2011 została przez radę powiatu podjęta większością głosów. 

Ad.13). 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  to  przyjecie
stanowiska rady powiatu wysokomazowieckiego w sprawie uznania rolnictwa za priorytet
polskiej  prezydencji  w  Unii  Europejskiej  i  wyrównywania  dopłat  rolniczych  dla  polski.  
O  przedstawienie  uzasadnienia  poprosiła  Bogdana  Zielińskiego  Starostę
Wysokomazowieckiego. 
Starosta poinformował, iż zarząd powiatu zaproponował przyjęcie stanowiska rady powiatu z
uwagi  na  to,  że  od  1  lipca  br.  Polska  będzie  miała  powierzoną  prezydencję  w  Unii
Europejskiej  dlatego też,  jako powiat,  który z rolnictwa żyje,  chcemy zwrócić szczególną
uwagę  Europy  i  rządu,  iż  nasze  rolnictwo  powinno  być  jednym  z  priorytetów  polskiej
prezydencji w UE, a w szczególności sprawa wyrównywania dopłat rolniczych dla rolników z
Polski w stosunku do rolników z tzw. starej unii.      
Przewodnicząca rady odczytała  treść stanowiska i  zapytała  czy są uwagi  lub propozycje
zmian co do przedstawionej treści. Uwag i zmian nie zgłoszono. Zaproponowała głosowanie.
Za  przyjęciem  stanowiska  opowiedziało  się  18  radnych.  Stanowisko  zostało  przez  rade
powiatu przyjęte jednogłośnie. 
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Ad.14). 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  to  interpelacje  
i  zapytania radnych. Zapytała,  czy radni  chcieliby w tym punkcie zabrać głos.  Radni  nie
zgłosili interpelacji i zapytań. 

Ad.15). 
Przewodnicząca rady poinformowała, iż kolejny punkt porządku obrad to sprawy rożne. 
Starosta poinformował,  iż  na poprzedniej  sesji  rady  powiatu  radny Stanisław Grabowski
zgłosił  zapytanie  dotyczące  wykorzystania  urlopów  przez  kierowników  jednostek  i
pracowników starostwa- odpowiedział, iż jedyną osobą która ma urlop zaległy jest dyrektor
Szpitala  Ogólnego  w  Wysokiem  Mazowieckiem,  natomiast  jeżeli  chodzi  o  pracowników
starostwa to są to pojedyncze osoby, które przebywają obecnie na zwolnieniach lekarskich lub
urlopach macierzyńskich.       
Przewodnicząca rady zapytała czy są inne sprawy rożne do zgłoszenia. Innych spraw nie
zgłoszono.  
Następnie  stwierdziła,  iż  wyczerpany  został  porządek  obrad  V  sesji  rady  powiatu.
Podziękowała radnym oraz zaproszonym gościom za przybycie i o godzinie 1356 dokonała
zamknięcia  obrad  V  Sesji  Rady  Powiatu  Wysokomazowieckiego  IV  kadencji  w  dniu  
20 czerwca 2011 roku. 

Przewodniczący Rady
      Dorota Łapiak 
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